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Plantentuin Meise  -  Beperking reeënpopulatie (2)

In oktober 2019 heeft de Plantentuin Meise een tiental reeën laten neerschieten omdat 
ze te veel planten en bloemen zouden eten. Vooral in de rozentuin zou de schade groot 
geweest zijn. Dierenorganisatie GAIA reageerde daarbij verontwaardigd en stelde dat de 
plantentuin voor de gemakkelijke oplossing gekozen had.

Volgens de Plantentuin Meise werd deze beslissing echter niet lichtzinnig genomen. Er 
werden verschillende alternatieven uitgeprobeerd, zoals afscherming van de jonge 
aanplant, het plaatsen van omheiningen, het plaatsen van afschrikkende middelen. Toch 
bleken deze maatregelen niet te volstaan en werd overgegaan tot selectieve jacht, dit op 
advies van het Agentschap voor Natuur en Bos (ANB).

Uit het antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 321 van 31 januari 2020 bleek dat men 
niet langer reeën zou afschieten, maar dat de dieren zouden verhuizen naar een nog 
nader te bepalen locatie. Het vangen van deze reeën was gepland op 17 februari met 20 
februari als back-updatum.

1. Wanneer heeft het vangen van deze reeën plaatsgevonden?

2. Is alles succesvol verlopen? Zo niet, wat waren hiervan de redenen?

3. ANB zou naar een locatie in Vlaanderen zoeken waar de reeën geplaatst kunnen 
worden. 

Welke locaties werden onderzocht en welke locatie werd uiteindelijk gekozen?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 427 van 4 maart 2020
van ALLESIA CLAES

Ik heb vernomen dat het vangen uitgesteld is omdat verschillende reeën drachtig zouden 
zijn. Daardoor zou het vangen uitgesteld zijn tot het najaar. Ik heb geen informatie over 
de locatie voor de uiteindelijke herintroductie van deze dieren.


